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Po raz trzeci zebrała się Społeczna Rada Gospodarcza Gminy Świecie.

Rada jest ciałem doradczym, złożonym z szefów i właścicieli 15 firm, działających w naszej 
gminie. Uczestnictwo w niej ma charakter społeczny. Za udział w posiedzeniach i w pracach 
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nie przysługuje wynagrodzenie ani dieta.

Podczas spotkania, do którego doszło 29 czerwca, Roman Sprada, członek zarządu spółki 
Mekro, pytał burmistrza m.in. o budowę drogi ekspresowej S5.

- Ma się ona rozpocząć w 2018 r. Przez naszą gminę będzie przebiegał odcinek z Nowych 
Marz do Dworzyska i z Dworzyska do Aleksandrowa w gminie Dobrcz – wyjaśniał burmistrz 
Tadeusz Pogoda. - Uwzględniono większość naszych uwag. Generalna Dyrekcja Dróg 
Krajowych i Autostrad uruchamia w gminach, znajdujących się na trasie przebiegu S5, 
Mobilne Punkty Informacyjne. W naszej gminie taki punkt będzie otwarty 11 lipca w świetlicy 
w Grucznie.

Po wybudowaniu drogi ekspresowej na samorządy spadnie obowiązek ich utrzymania. W 
przypadku gminy Świecie będzie to 20-kilometrowy odcinek. 

Jarosław Giziński, właściciel sklepu Akces i Mieczysław Łapiński, właściciel Szwedzkiego 
Domu Handlowego, sugerowali wprowadzenie między godz. 8.00 a 18.00 zakazu parkowania 
na ul. Mestwina (od ul. Kopernika do ul. Wojska Polskiego) oraz przywrócenie 
dwukierunkowego ruchu na tym odcinku. Dzięki temu, jak przekonywali, łatwiej będzie 
wyjechać ze starego miasta. Mieczysław Łapiński proponował również zniesienie opłat za 
parkowanie w soboty.

Burmistrz argumentował, że zmiany na Mestwina mogą doprowadzić do niepotrzebnego 
zamieszania. Z kolei likwidacja parkometrów spowoduje zakorkowanie starego miasta, bo 
zwiększy się ilość parkujących samochodów, a z racji zabudowy, nie ma tam szans na 
budowę nowych parkingów. 

Spotkanie, pod nieobecność przewodniczącej rady, Janiny Śmigielskiej (prezes Banku 
Spółdzielczego w Chełmnie, który ma również oddział w Świeciu), prowadził Bogusław 
Mierzwiak, współwłaściciel firmy Bart. Na zakończenie zaprosił burmistrza i członków rady na 
kolejne posiedzenie w siedzibie spółki w Sulnowie. 
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